
 

 

Art 41 vragen aan het college namens D66 inzake Fabritiusschool  

 

24-4-2021 

D66 heeft verontrust de berichtgeving gelezen over de gebrekkige staat van het gebouw van de 

Fabritiusschool van 23 april j.l. in het Noord Hollands Dagblad als ook de aanvullende mails die wij 

vanuit de directie van de school hebben ontvangen. Het betreft hier een Rijksmonument van Dudok 

dat dringend toe is aan onderhoud en dan met name het dak. 

Vorig jaar is het Integraal Huisvestings Plan (IHP) unaniem aangenomen. In dit plan staat vermeld dat 

de gemeente  op de hoogte is van de staat van het dak van de school en het benodigde onderhoud 

dat gepleegd moet worden. Vanwege de in onze ogen geslaagde afstemming van het IHP verrast de 

noodkreet vanuit de school ons, vooral omdat de school aangeeft zich niet gehoord te voelen. 

Aan de hand hiervan vragen wij het college het volgende: 

1. De school geeft aan dat zowel de directie als het bestuur al meerdere jaren de problemen 

rondom de kwaliteit van het gebouw heeft aangekaart bij de gemeente, maar zonder 

resultaat. Het staat echter wel genoemd in het IHP. Bent u het met de fractie eens dat we 

hier twee verschillende geluiden horen en dat de school blijkbaar toch het gevoel heeft niet 

gehoord te worden? Hoe verklaart u dit? 

 

2. De staat van de school laat blijkbaar zeer te wensen over. Is het mogelijk dat er nogmaals 

naar de tijdslijnen gekeken kan worden van het IHP betreffende deze school? In het IHP 

wordt aangegeven dat pas op de middellange termijn de kwaliteit van het gebouw onder 

handen genomen zal worden (planning na 2022). Bent u het met ons eens dat, gezien de 

noodoproep over lekkage en losrakende bliksemafleiders, het wenselijk is dat opnieuw naar 

deze planning gekeken wordt, zodat wellicht toch al op korte termijn actie ondernomen kan 

worden? 

 

3. Aanvullend op vraag 2: het IHP vermeldt tevens dat de variant vernieuwbouw Fabritiuslaan 

kan plaatsvinden, indien er op korte termijn een alternatieve locatie voor de Egelantierstraat 

gevonden is. Wat is hier de status van? Wat gebeurt er als er op de korte termijn geen 

alternatieve locatie voor de Egelantierstraat gevonden wordt? Bent u het met ons eens dat 

in dat geval spoedig een plan B moet komen en/of is dit er, omdat blijkbaar het onderhoud 

aan de Fabritiuslaan niet langer kan wachten?  
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